

Office & Showroom

分行及展厅

Shanghai

1/F, New Golden Bridge Plaza,
No. 7 West Beijing Road, Huangpu District,
Shanghai 200003
Tel: (86) 21 6278 8888

Beijing

Room B15-1, B15-2, B15-3, 15/F,
Building B, Guanghualu SOHO II,
No. 9 Guanghua Road,
Chaoyang District, Beijing 100020
Tel: (86) 10 8521 7588

Guangzhou

Unit 2, 22/F, Jun Lin Building,
No. 285 Forest and East Road, Tianhe District,
Guangzhou, Guangdong Province 510610
Tel: (86) 20 3892 2422

Shenzhen

Unit 01, 6/F, Tower 1, Kerry Center Qianhai,
Qianwan 1st Road, Qianhai Shenzhen-HongKong
Cooperation Zone, Nanshan District,
Shenzhen, Guangdong Province 518038
Tel: (86) 769 8203 1018

Dongguan

191 Huan Shi East Road,
Tangxia Town, Dongguan,
Guangdong Province 523712
Tel: (86) 769 8203 1111

Hong Kong

26/F, FOYER, 625 King's Road,
North Point, Hong Kong
Tel: (852) 2828 6888

Singapore

100H Pasir Panjang Road #05-03
OC@Pasir Panjang Singapore 118524
Tel: (65) 6817 8750

上海

上海市黄浦区北京西路7号
新金桥广场1楼
邮政编码: 200003
电话: (86) 21 6278 8888

北京

北京市朝阳区光华路9号
光华路SOHO二期B座
15层B15-1, B15-2, B15-3室
邮政编码: 100020
电话: (86) 10 8521 7588

广州

广东省广州市天河区林和东路285号
峻林大厦22层02单元
邮政编码: 510610
电话: (86) 20 3892 2422

深圳

广东省深圳市前海深港合作区
南山街道前湾一路
前海嘉里商务中心T1写字楼601室
邮政编码: 518038
电话: (86) 769 8203 1018

东莞

广东省东莞市塘厦镇
环市东路191号
邮政编码: 523712
电话: (86) 769 8203 1111

香港

香港北角英皇道625号26楼
电话: (852) 2828 6888

Lamex

www.lamex.com

Service Hotline

客户服务热线

Mainland China

中国大陆
(86) 800 820 6073
(86) 400 686 8073

Hong Kong & Asia Pacific

香港及亚太区
(852) 2828 6000



Website 网站



WeChat 微信



Facebook 脸书



LinkedIn 领英

Design and specification are subjected to modification without prior notice due to continuous product improvement.
鉴于不断求进·产品规格后若有更改·恕不另行通知。



PRIDE™ 领视

The Supreme Seating Experience 气派非凡 杰出体验

The Pride seating collection responds to your premium requirements with distinctive presence, cozying up to the most professional executive office. Attention to every detail, the highly coveted seat combines the finest craftsmanship in stitching and leather upholstery. The best choice ever. Pride conveys an exceptional style that cradles you in the soothing comfort.

From its sleek look to the finest quality of materials, Pride provides you the lofty experience of seating. Pride collection best matches with the other executive desk series.

领视行政座椅系列将庄重典雅由内到外集于一身，外型与设计优越地体现出企业精英追求远见和知识。领视的每一道缝纫线条，每一种高质皮料皆出自精心磨砺的手工。一丝不苟追求舒适的座椅体验，领视精心创造，是领导者的首要之选。

领视从细致的线条构造到高质选料，都一直追求尊贵而且舒心惬意的座椅体验。产品系列与其他同级系列相配无瑕。





Managerial CS-688 Series 高级主管CS-688系列

CS-688 provides you the extremely comfortable chair that is best companion at managerial and senior offices. Clad entirely in soft black leather and layered cushioning blends with topstitch detailing. The polished aluminum base is set atop sturdy casters allows you to move swiftly from space to space. Knee-tilting, 360° swivel, the defined chair that works hard at comfort.

CS-688标志着优越的舒适座椅体验，是现今行政级办公室的理想选择。宽阔的座椅造型覆盖着黑色软皮革，一层层的柔软椅垫融合细致的缝线线条，体现出无瑕特质。铝合金光泽质感金属脚镶上坚固的滚轮令您可自如地移动至不同空间。CS-688将人体工学与功能设计共冶一炉，兼具足膝倾仰装置和360度方向转动的特性，成就唯美的座椅设计。

The Highlights 系列重点



The cushion is layered and stuffed with the finest stitching.
柔软的椅垫配合细致的缝线线条。



Chrome armrests are upholstered with leather.
覆盖着高品皮革的电镀金属扶手。



Knee tilting mechanism allows the seat to tilt back and forth.
椅子具有前后倾仰的足膝倾仰装置。

Statement of Line 详细说明

1 Pillow-Style Cushioning: Cradles you with maximizing comfort.

敦厚的椅枕造型：承托力与包裹性带来优越的舒适感。

2 Chrome-Framed Leather Armrest: Fixed on both sides assuring uniform and comfortable support.

电镀金属扣皮扶手：稳固地设在两侧提供均匀及舒适的力度支持。

3 Knee Tilting Mechanism: Allows the seat and back to adjust at the fittest and optimal comfort level.

足膝倾仰装置：适度的前后倾仰使椅子调整至理想舒适的位置。



4 Height Adjustment Mechanism: Allows lifting to a maximum of 9cm height adjustment.

高度调整装置：椅子可达到9公分的高度调整。

5 Built-in Lumbar Support: Soft layered cushion promotes better posture seating in the most comfortable setting.

腰椎支撑功能：以柔软舒适的椅垫作为腰椎支撑设定，保持坐姿的正确与健康。

6 Seat Front: Curvy seat edge enhances relaxation of legs and circulation.

座椅前边缘：具曲线美的座椅前边给两腿更多空间流通和移动。

Information Corner 产品资料



PRT-CS-688H/CH-01
High-back Executive Chair
高背行政座椅



PRT-CS-688C/CH-02
Mid-back Guest Chair
中背行政座椅

Product Available :
可提供的产品：

Model 型号	Description 描述	GH 总高 (mm)	GD 总深 (mm)	GW 总宽 (mm)	SH 座高 (mm)	SD 座深 (mm)	SW 座宽 (mm)
PRT-CS-688H/CH-01	CS688高背椅	1110-11180	720	660	480-550	490	540
PRT-CS-688C/CH-02	CS688中背椅	910-980	680	660	480-550	490	540